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Skrivelse om principer för evenemangstaxor 
 
Med anledning av den situation som uppstått för Brommapojkarna har vi följande 
fråga till förvaltningen: 
 
Majoriteten lyfter ständigt att staden och stadens bolag är de enda aktörerna som på 
kan riktigt främja föreningslivet. 
 
Föreningar bör ges samma ekonomiska förutsättningar för sin verksamhet, även när 
det handlar om spel på högsta nivån. 
 
Hur kommer det sig att beroende på om det är stadens bolag eller staden som äger 
en arena så hanteras föreningar på olika sätt? 
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